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公司简介 Company Profile

北京佰承国际贸易有限公司 是一家跨国贸易公司，主要从事钢板、输送带、成套

设备的供应以及可再生能源项目的开发。

合作伙伴为生产各类输送带的专业企业，总投资2.2亿元人民币，占地100余亩，年

生产能力逾千万平方米。公司产品广泛应用于煤矿、冶金、港口、电力、化工、建材

以及食品等工业，在行业内颇具影响力，不仅致力于为客户提供优质的产品也为客户

提供无止境的服务。

Baicheng International is a multinational company involving in supplying of steel plates, 

conveyer belt, equipment package as well as renewable energy development. With Baicheng

in between, we bridging the international demands and the all the resources in China.

Our partner is specialized in producing all kinds of conveyor belts, with total investment 

RMB 220 million, covering more than 16 acres and annual production capacity more than 10 

million square meters. Our products are widely used in coal mine, metallurgy, port, electricity, 

petrochemical, building materials, food and other industries, which has considerable 

influence in the industry. We are not only committed to providing customers with high-

quality products, but also provide customers with best service.



产品介绍
Product Introduction

输送带，又称运输带，是用于皮带输送带中起承载和运送物料作用的橡胶与纤维、

金属复合制品，或者是塑料和织物复合的制品。输送带广泛应用于水泥、焦化、冶金

、化工、钢铁等行业中输送距离较短、输送量较小的场合。

The conveyor belt is a composite product composed of rubber, fiber and metal (or 

composite of plastic and fabric) used for carrying and transporting materials. Conveyor belts 

are widely used in cement, coking, metallurgy, chemical industry, steel and other industries 

where the conveying distance is short and the conveying capacity is small.
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PVC、PVG阻燃输送带

PVC, PVG fire-resistant conveyer belts
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普通输送带

Common conveyor belt 

钢丝绳芯输送带

Steel cord conveyor belt

聚酯（EP）输送带

Polyester conveyor belt 

尼龙（NN）输送带

Nylon Conveyor Belt

管状输送带

Tubular conveyor belt

产品
种类

产品种类 Product Category



大倾角波形挡边输送带

Waved edge Conveyor belt 
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食品输送带

Food conveyor belt

耐酸碱·耐油·耐寒输送带

Acid/ alkali-resistant, oil & cold 

resistant conveyor belts

耐烧灼·耐热·耐高温输送带

Burn-resistant, heat & high-

temperature resistance conveyor belt

花纹·环状输送带

Ribbed & Circular conveyor belt

其他输送带

Others

产品
种类

产品种类 Product Category



PVC、PVG阻燃输送带
PVC & PVG fire-resistant conveyer belts

阻燃输送带主要用于煤矿井下。

特点：带体不脱层，伸长小，抗冲击，耐撕裂。可分为PVC型（塑料面），PVG型（在PVC

基础上加附橡胶面）整芯阻燃带，执行MT914-2002标准。

(1) PVC阻燃输送带适用于16度以下倾角的干燥条件下的物料输送。

(2) PVG阻燃输送带适用于20度以下倾角的潮湿有水物料的输送。

The fire-resistant conveyer belts are mainly used for underground coal mine.

Features: no delamination with body, small elongation, impact resistance and tear 

resistance. According to different structures, It can be divided into PVC type (plastic surface) 

and PVG type (with rubber surface attached to PVC), flame retardant solid band perform MT/ 

914-2002 standards

(1) PVC type is suitable for conveying material within 16 degrees under dry condition.

(2) PVG type is suitable for conveying wet and watery materials within 20 degrees.

普通输送带
Common conveyor belt 

普通输送带由多层橡胶棉（涤棉）帆布粘接在一起，上下覆以覆盖胶，

用于输送中小块状、粒状、粉状物料。产品执行GB/T7984-2001标准。

品种：按覆盖胶的性能可分为强划型、强磨型、一般型。

The common conveyor belt is glued together by multi-layer polyester 

cotton canvas which is used for conveying medium & small block, granular and 

powder materials. The product implement  GB/T7984-2001 standard。

Category: It can be divided into strong scratch type, strong grinding type 

and general type according to the properties of covering glue

产品介绍 Product Introduction



钢丝绳芯输送带
Steel cord conveyor belt

特点：拉伸强度大，抗冲击好，寿命长，使用伸长小，成槽性好，耐

曲挠性好，适于长距离，大运程，高速度输送物料。该产品是由芯胶，钢

丝绳，覆盖层和边胶构成。

用途：广泛用于煤炭，矿山，港口冶金，电力，化工等领域输送物料。

Features: High tensile strength, high impact resistance, long service life, 

small elongation and good grooving performance, good flexural resistance, 

suitable for long distance, large capacity and high speed transportation. The 

product is made of core glue, wire rope, covering layer and edge glue.

Application: Widely used in coal, mining, port, metallurgy, power, 

chemical and other fields.

尼龙（NN）输送带
Nylon conveyer belt

尼龙芯输送带是由多层尼龙帆布按一定方式粘合在一起，上下覆盖着强力弹性

好的耐磨橡胶，用于输送中小块状，粒状，粉末状物体，适于高速，中，长距离

冲击力大的运输。

特点：带体弹性好，耐冲击，耐磨损；屈挠性好，易于成槽；不发生霉蚀。

The nylon conveyer belt is glued by layers of nylon canvas, covered with strong 

elastic wear-resistant rubber, which is used for conveying medium & small block, 

granular and powder materials in high speed, medium and long distance with strong 

impact.

Features: High elasticity, impact & abrasion resistance; Good flexibility & grooving 

performance；No mildew.

产品介绍 Product Introduction



聚酯（EP）输送带
Polyester conveyor belt

聚酯输送带是由多层聚酯（或径向为聚酯，纬向为聚酯胺）帆布按一定方

式粘合在一起，上下盖着强力高，弹性好的耐磨橡胶。用于输送中小块状，

粉状，粒状等物料。适用于中长距离，较高载重，高速条件下输送物料。

Polyester conveyor belts are made of multilayer polyester (Radial or latitudinal) 

canvas, covered with strong elastic wear-resistant rubber. Which is used for 

conveying medium & small block, granular and powder materials in medium &

long distance, high load with high speed.

管状输送带
Tubular conveyor belt

管状输送带是以织物芯、钢丝绳芯等芯体为骨架，以高弹性、高耐磨、

高强力橡胶为工作面组成的新型运输产品，用于管状形带式输送机，主

要输送粉状和颗粒状等易污染环境的物料。

The tubular conveyor belt is a new type of product with fabric core, wire rope 

core and others as framework, use high elasticity, high wear resistance and 

high strength rubber as working face. It is used for tubular belt conveyor and 

mainly transports powdery and granular materials which are easy to pollute the 

environment.

产品介绍 Product Introduction



大倾角波形挡边输送带
Waved edge Conveyor belt 

波形挡边带是由上下覆盖胶，带芯组成的平行基带与内贴置防撕裂帆布层外覆

橡胶的波浪挡边及横隔板，经二次加工的大倾角输送带。

特点：输送倾角大，占地面积小，无转运点，输送量大，散装物料可以0~90度

作任意角度的连续输送。

Waved edge Conveyor belt is made by two times of processing of parallel baseband 

composed of the belt core, the inner anti tearing canvas layer, and the outer rubber wave 

rib & diaphragm.

Features: Large inclination, less area occupancy, No transfer point, Large conveying 

capacity, bulk materials can be 0 ~ 90 degrees for any angle of continuous transportation

耐酸碱·耐油·耐寒输送带
Acid/alkali-resistant, oil & cold resistant conveyor belts

耐酸碱输送带：适用于和酸碱接触的工作环境，如磷肥制造，海水晒盐。选用耐酸碱

的材料加工制成覆盖胶，具有良好的抗化学腐蚀性能和良好的物理性能,一般做成环形。

耐油输送带：覆盖胶采用高丙烯腈含量的丁腈胶为主体材料，采用帆布，尼龙帆布或

聚脂帆布为强力层。适用于输送含油物料或接触各种工作油的环境中。

耐寒输送带：选用尼龙帆布或聚酯帆布作带芯，覆盖胶采用天然橡胶与顺丁橡胶的并

用胶，具有弹性高、耐冲击、耐寒性等特点，能在零下40℃的环境下正常使用。

Acid / alkali resistant conveyor belt: It is suitable for working condition which in contact 

with acid and alkali, Such as the production of phosphate fertilizer and evaporating brine etc. 

The covering glue is made of acid and alkali resistant materials which make the belt has good 

chemical corrosion resistance and good physical properties. Generally its circular shape.

Oil resistant conveyor belt: The main material of covering glue is nitrile rubber, canvas, 

nylon canvas or polyester canvas are used as the strong layer. It is suitable for transporting oily 

materials or work in the environment which can get contact with oil.

Cold resistant conveyor belt: Use nylon canvas or polyester canvas as core, and cover 

rubber is combination of natural rubber and butadiene rubber. With the characteristics of high 

elasticity, impact resistance & cold resistance, and can be used normally at minus 40 ℃

产品介绍 Product Introduction



耐烧灼·耐热·耐高温输送带
Burn-resistant, heat & high-temperature resistance conveyor belt

耐烧灼输送带：广泛应用于钢铁、水泥、化工等行业，主要输送烧结矿、焦炭、

水泥熟料等。一般耐热输送带的覆盖胶及骨架材料难以承受较长时间的高温，出现输

送带表面烫坏、燃烧等影响胶带的使用寿命。

耐热输送带：产品执行HG2297-92标准，耐热输送带分为三种型号：可不大于

100℃实验温度；可耐不大于125℃实验温度；可耐不大于150℃实验温度。

耐高温输送带：主要用于冶金、建筑等行业，输送烧结矿、焦炭、水泥熟料等高

温物料，物料温度不超过800℃，带面温度不超过200℃的条件下使用。

Burn resistant conveyor belt: It is widely used in steel, cement, chemical and other 

industries, mainly conveying sinter, coke, cement clinker, etc. the covering glue and 

framework material of common conveyor belt can't bear the high temperature for a long time, 

The surface will be burnt or on fire, which will affect the service life of the belt.

Heat resistant conveyor belt: The product complies with HG2297-92 standard. The heat 

resistant conveyor belts can be divided into three types: ≤ 100℃; ≤ 125℃; ≤ 150℃

High temperature resistant conveyor belt: It is mainly used for the transportation of sinter, 

coke, cement clinker and other high-temperature materials in metallurgy, construction and 

other industries. The material temperature ≤ 800 C, and the surface temperature ≤ 200℃

食品输送带
Food conveyor belt

选用高强力优质全棉、尼龙、聚酯帆布作带芯，带体弹性好，不易变形。

选用纯天然橡胶,制成白色或浅色，无污染，无影响食品卫生异味覆盖层。

适用于食品工业或粮食部门运输散装、听装、包装成箱的粮食或食品。

Use high strength and high quality cotton, nylon and polyester canvas as belt 

core, Good elasticity, not easy to deform. Pure natural rubber is used, white or 

light color, pollution-free and odor free coating. Suitable for transporting food 

in bulk, tinned or boxes of food industry and sectors.

产品介绍 Product Introduction



花纹输送带
Ribbed conveyor belt

花纹输送带：花纹输送带是由工作面为花纹状的复盖胶和非工作面为

平面的复盖胶与带芯构成的倾角输送带。

特点：适用于倾角为0～40°物料的输送，防止物料下滑。

Ribbed conveyor belt: It is an inclined conveyor belt composed of ribbed 

rubber as working face & flat rubber as non working face and belt core.

Features: It is suitable for conveying materials with inclination angle of 0 ~ 

40 ° to prevent materials from sliding down

产品介绍 Product Introduction

环形输送带：系指生产过程已将输送带制成无接头的环形输送带，其带芯

接头处强力可达到胶带本体强力的100%，胶带表面无明显接头缺陷，环形输

送带带芯用优质全棉或维棉交织帆布制成。胶带运输平衡，使用伸长小。

Circular conveyor belt: It means that the conveyor belt has been made into a 

seamless conveyor belt, The strength of the belt core joint can reach 100% of the belt. 

No obvious joint defects on the surface, the core of the Circular conveyor belt is 

made of high quality cotton or Uygur cotton interwoven canvas. Belt transportation 

is balanced with less elongation

环状输送带
Circular conveyor belt
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